



**KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR (KPLB)**

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebut harga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:

Bil	Butir-butir Sebut Harga	Kelayakan	Tarikh Dan Masa Pendaftaran	Dokumen Taklimat Dan Sebut Harga	Tarikh/Masa Dan Tempat Tutup Sebut Harga
1	KPLB.SH.598/2020/KDH32 Projek Bekalan Air Luar Bandar (BALB) Sistem Retikulasi Tahun 2020 Di Kg. Baru Padang Pulut, Sik, Negeri Kedah Darul Aman	Berdaftar dengan: i) PKK - Memiliki Taraf Bumiputera ii) CIDB - Gred G1 - Kategori CE - Pengkhususan CE20 iii) SPAN C4 Kontraktor Daerah Sik, Baling Dan Kuala Muda Sahaja	Tarikh Dan Masa Buka Pendaftaran: 6 Ogos 2020 (Khamis) 9.00 pagi Tarikh Dan Masa Tutup Pendaftaran: 7 Ogos 2020 (Jumaat) 9.00 pagi Pendaftaran secara dalam talian. Pautan bagi Borang Pendaftaran akan disiarkan di Portal Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) di www.rurallink.gov.my dan Laman Rasmi Facebook Kementerian Pembangunan Luar Bandar Negeri Kedah/Perlis/Pulau Pinang bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di atas. (*Pendaftaran yang lewat tidak akan diterima)	Maklumat berkaitan status pendaftaran akan diberikan melalui emel kepada syarikat yang telah berjaya membuat pendaftaran. Tarikh Penghantaran Emel Kepada Syarikat : 7 & 8 Ogos 2020 Butir-Butir Pengambilan Dokumen Bagi Syarikat Yang LAYAK : Tarikh : 9 Ogos 2020 hingga 16 Ogos 2020 Tempat : Kementerian Pembangunan Luar Bandar, Negeri Kedah/Perlis/Pulau Pinang, Tingkat 7, Wisma Persekutuan, Jalan Kampung Baru, 05000 Alor Setar, Kedah.	Tarikh Tutup : 16 Ogos 2020 (Ahad) Masa : 12.00 t/hari Tempat Peti Tawaran: Kementerian Pembangunan Luar Bandar, Negeri Kedah/ Perlis/Pulau Pinang, Tingkat 7, Wisma Persekutuan, Jalan Kampung Baru, 05000 Alor Setar, Kedah.

NOTA MAKLUMAN :

- Keutamaan akan diberikan kepada kontraktor tempatan yang berdaftar dengan CIDB dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) PKK
- Kontraktor yang tidak mempunyai kod bidang yang berkaitan dikehendaki mengemukakan **Surat Kelulusan Khas daripada CIDB bagi kod bidang berkaitan sewaktu pendaftaran**
- Urusan Pertanyaan mengenai perolehan sebut harga di talian 04-7314957.
- Maklumat berkaitan dokumen taklimat dan sebut harga tidak akan dikeluarkan kepada mana-mana syarikat yang tidak membuat pendaftaran secara dalam talian
- Pendaftaran yang tidak lengkap, tidak memenuhi syarat kelayakan dan dokumen yang **lewat** diterima selepas tarikh tutup di atas tidak akan dipertimbangkan.

TARIKH IKLAN : 3 OGOS 2020